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چند ماهی بیشتر به مسابقات المپیک نمانده است و به همین دلیل رشته های 
مدال آور ما از جمله کشتی و وزنه برداری زیر ذره بین هستند. در ماه های اخیر 
محمد بنا که یکبار دیگر هدایت تیم کشــتی فرنگی کشورمان را برعهده گرفته 

بارها به شرایط کشتی گیران انتقاد کرده است.

بازگشت پس از 17 ماه
آقای خاص کشــتی ایران در المپیک 2012 با شاگردانش به موفقیتی بزرگ 
دســت یافت و چند مدال با ارزش این رقابت ها را برای ورزش کشــورمان به 
ارمغان آورد. وی اما در بازگشــت به تیم ملی کشــتی فرنگی پس از ماه ها، از 
شــرایط فعلی راضی نیست. بنا در پاسخ به این سوال که در خصوص المپیک 
چه وعده به مردم می دهید گفت: من هیچ وعده ای نمی دهم و فقط کار خود 
را انجام می دهم و همه مردم هم می دانند که کارم را بلدم و همیشــه با امید 
شــروع کردم و با امید همه ادامه می دهم. بنا افزود: قابلیت کشتی ما بسیار 
بالاست ولی اینکه من بعد از 17 ماه برگردم و قولی بدهم که کار معجزه واری 
خواهم کرد فکر می کنم حرف درستی نیست چرا که بعد از این مدت طولانی 
تنها 10 روز است وارد کشتی شده ام. سال گذشته تیم کشتی ما اول دنیا شد و 
چون امسال چهارم دنیا شد مردم فکر کردند که ما شکست خوردیم در حالی 
که ما شاید سالهای قبلتر آرزو داشتیم جزو ده تیم اول دنیا قرار بگیریم و در این 
سالها این رشد کشــتی به ویژه در رشته فرنگی باعث شد تا توقع مردم بالا رود 
به همین دلیل ما باید خیلی ریز بینانه و اصولی با برنامه ریزی دقیق شــرایطی 
را به وجود بیاوریم که از حداکثر پتانسیل کشتی و حداکثر شرایطی که بتوانیم 
دل مردم را شــاد کند استفاده کنیم. وی بیا بیان اینکه مردم ما با چهارم شدن 
در کشتی دنیا شاد نمی شــوند گفت: انشالله باید تلاش کنیم تا در این ده ماه 
شرایطی را به وجود بیاوریم که کشــتی آزاد و فرنگی ما نتیجه ای در المپیک 
بگیرد که مردم خوشحال شــوند. وی پس از این مصاحبه ها بارها اعلام کرد 
به کشــتی گیران قبل از حضور در المپیک توجه شود نه اینکه برای قهرمانی 

در این رقابت ها پاداشی سنگین مشخص شود!

اعتراض بنا برای خودش نیست
منصور برزگر در مورد حمایت از رشته های المپیکی به تسنیم گفت: هفت ماه تا 
المپیک باقی مانده و زمان مثل برق و باد می گذرد. رشته های مدال آور ما در این 
رویداد مهم محدود هستند و اگر می خواهیم در این مسابقات بزرگ آبروی ایران 
حفظ شود باید به مســائل، ملی نگاه کنیم. وی ادامه داد: چند دوره به عنوان 
کشتی گیر و ســرمربی در رقابت های المپیک حضور داشته ام، این مسابقات 
یک رویداد خاص اســت که متفاوت با مســابقات جهانــی و حتی بازی های 
آسیایی اســت و فضای مختص خود را دارد. دارنده مدال نقره المپیک عنوان 
کرد: توصیه من به ورزشــکاران و مربیان این اســت که بــه هدف اصلی خود 
یعنی کســب مدال در المپیک فکر کنند، زیرا گمان می کنم در این شرایط هر 
کس که اعتراض کند تنها جواب های جالبی را می شــنود که چاره کار نیست. 
برزگر با اشاره به اینکه اعتراض »بنا« برای خودش نیست خاطرنشان کرد: او 
خــودش می داند که خادم با تمام وجود تلاش می کند تا مشــکلات را برطرف 
کند و اگر صدای اعتراضش بلند می شود، می خواهد که نگاه ها متفاوت شود. 
وی گفت: مســائل فقط مالی نیســت البته وقتی فقط حدود 10 درصد بودجه 
یک فدراســیون المپیکی را می دهند، باید انتظار هم منطقی باشد اما به طور 

مثال سرکشــی به اردوهای تیم ملی یا برگزاری نشست مشترک با المپیکی ها 
می تواند یک راهکار موثر باشــد که به دکتر روحانی و نزدیکان ایشان پیشنهاد 

می کنم این امر را جدی بگیرند.

قهر با وزیر؟!
محمد بنا در گفتگو با ایســنا، درباره آخرین وضعیت اردوی تیم ملی کشــتی 
فرنگی اظهار کرد: خوشــبختانه از بیشــتر نفرات حاضــر در اردوی تیم ملی 
رضایت دارم و به غیر از بشیر باباجان زاده سایر نفرات به خوبی در حال تمرین 
هســتند و حرکت رو به جلو دارند. ســرمربی تیم ملی کشــتی فرنگی درباره 

علت نارضایتی از بشیر باباجان زاده سنگین وزن تیم ملی گفت: متاسفانه 
بشــیر اذیت می کند و آنطور که می خواهم حرکت نمی کند. برای او فرجه 
گذاشــته ام و اگر نتواند خودش را به شــرایط مطلوب برساند سریعا جای 
خود را به بهنام مهدی زاده خواهد داد و این کشــتی گیر خواهد بود که به 
جای او در مسابقات کسب سهمیه المپیک به روی تشک خواهد رفت. 

وی تصریح کرد: البته همه چیز تقصیر خود 
باباجان  زاده اســت و مسبب اصلی 

ایــن وضعیــت و ناآمادگی، خود 
اوست. اگر بخواهد با همین روند 
ادامه بدهــد مطمئنا جای خود 

را به مهــدی زاده که گزینه 
دوم مــن اســت خواهــد 
داد. بنا در ادامه با اشــاره 

به اینکه در صدد است 
گرایی  علی  محمد 

 66 وزن  از  را 
کیلوگرم به یک 

تــر  بالا وزن 
 ، ســتد بفر
 : د و فــز ا
یــی  ا گر

وزنــش بــالا 
درصــد  و  رفتــه 

چربــی او نیز بســیار پایین اســت به همیــن دلیل 
نمی توانــد وزن زیــادی را کم کنــد بنابرایــن بهتر 
اســت که به یک وزن بالاتر برود. سرمربی تیم ملی 
کشــتی فرنگی در پاســخ به این ســوال که آیا بعد از 
گلایه هایش نسبت به کم توجهی به کشتی در سال 
المپیک، توجهات به این رشــته از سوی مسئولان 
بیشتر شــده یا خیر گفت: تنها تلاشــی که می بینم 
فقط از سمت رسول خادم است و نه شخص دیگری. 
او بــه تنهایی تلاش می کند و هنــوز هم اعتراضات 
من سر جای خودش است. البته من نصیحت وزیر 
ورزش مبنی بر اینکه باید گلایه های خود را به رییس 
فدراســیون انتقال دهیم گوش می کنم چرا که این 

نصیحت بســیار خوب و کارگشا بود. از این به بعد مشــکلات را فقط به خادم 
می گویــم و نصیحت جناب وزیر را با جان و دل گوش می کنم. وی افزود: هر 
چند که خادم با مشکلات مالی دســت به گریبان است و آهی در بساط ندارد 
اما بــه او خواهم گفت که اگر مدال طلا می خواهی باید برای هر کشــتی گیر 
یک میلیــارد تومان هزینه کنی. من دیگر با وزیــر کاری ندارم و فقط با رییس 
فدراســیون صحبت می کنم. بنا ادامه داد: مگر چند کشتی گیر و یا مدال آور 
داریم که شانس رسیدن به مدال المپیک را دارند؟ مگر 
می شــود که بودجه مناسب برای موفقیت 
این تعداد محدود را نتــوان تامین کرد؟ 
من خودم هم در این مملکت زندگی 
می کنم و به خوبی با همه مشکلات 
و محدودیت ها آشنا هستم اما این 
توقع زیادی نیســت که مدام تاکید 
می کنم برای رســیدن بــه موفقیت 
در میدان بزرگی به نام المپیک لازم 
است که به این تعداد ورزشکار اندک 
توجه صورت گیرد. فکر نمی کنم این 

توقع بالایی باشد.

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

گربه کوچکی که دروازه بان 
اورتون را غافلگیر کرد.

تیتر دو

آیا شریفی هم باید به 
تراکتورسازی می رفت؟

جدیدترین جنجال فوتبال ایران خوردن کد سربازی 
مهدی شریفی بازیکن جوان ســابق سپاهان به نام 
تراکتورســازی بود که روز گذشــته صدای دیگر تیم 
نظامی ایران یعنی ملــوان را در آورد. ملوانی ها پا را از 
فریاد هم بالاتر گذاشــتند و با تصمیــم هیات مدیره 
باشگاه شــان تصمیم به تعطیلی تمرینات تیمشــان 
گرفتنــد و اعلام کردند تا زمانی که وضعیت تقســیم 
سربازها مشــخص نشود از تصمیم شــان منصرف 

نخواهند شد.
قصه از جایی شروع می شــود که تراکتوری ها بدون 
اطلاع نظام وظیفه مذاکراتشان را با مهدی شریفی 
آغــاز کردند و ایــن بازیکن هم اعلام کــرد که برای 
سپری کردن دوران ســربازی به تراکتور می رود و در 
تمرین این تیم هم حاضر شــد اما اظهار نظر ســردار 
باران چشــمه رییس تربیت بدنی نیروهای مســلح 
مبنی بر اینکه تراکتورسازی سربازهای زیادی دارد و 
این بازیکن را به ملوان می دهیم، همه انزلیچی ها را 
امیدوار کرد. این تصمیم در ابتدا صدای تراکتوریها و 
به خصوص هوادارانشان را بلند کرد. آنها معتقد بودند 
که این تصمیمات فوتبالی نیست و جریانات سیاسی 

موجب این تصمیم شده است.
تصمیم مسئولان امر برای حضور شریفی در ملوان 
بیشتر 24 ساعت دوام نیاورد و روز گذشته اعلام شد 
که با توجه به حضور تراکتورسازی در لیگ قهرمانان 
آسیا و برای دفاع از اعتبار ایران در رقابت با تیم های 
عربی شریفی به تراکتور می رود. ساعاتی پس از این 
تصمیم نظام وظیفه، ملوان که خود را مورد بی مهری 
مسئولان می دید تصمیم به کناره گیری از لیگ برتر 
گرفت اما ســردار موســی کمالی معاون اداره منابع 
انســانی ستاد کل نیروهای مســلح گفت که با وجود 
اعتراض ملوانی ها، مهدی شریفی به این باشگاه بر 
نمی گردد چرا که بعد از اعزام نمی توان کد ســربازی 
بازیکنی را تغییر داد. در شرایط فعلی ملوان حال روز 
خوبی در لیگ برتر ندارد و سال گذشته هم در دقایق 
پایانی در لیگ برتر ماند. از طرفی تراکتورســازی هم 
در میانه های جدول قرار دارد و باید در لیگ قهرمانان 
آســیا با نمایندگان کشورهای عرب زبان حوزه خلیج 
فارس دیدار کند و هر دو تیم برای حل مشکل گلزنی 

خود به بازیکنی مانند شریفی نیاز دارند. 

 شکست اینتر 
مقابل ساسولو در دقیقه ۹۴

 صدرنشــین رقابتهای فوتبال سری آ ایتالیا مقابل 
ساسولو شکســت خانگی را در دقیقه ۹4 متحمل 
شــد. تیم هــای فوتبــال اینتــر و ساســولو بعد از 
ظهــر امروز یکشــنبه در چارچــوب هفته نوزدهم 
رقابتهــای ســری آ ایتالیا در ورزشــگاه جوزپه مه 
آتزا برابر هم قرار گرفتند که در پایان تیم ساســولو 
 میزبــان قدرتمنــد خود را بــا نتیجه یــک بر صفر 

شکست داد. 
دومنیک براردی در دقیقه ۹4 از روی نقطه پنالتی 
تنها گل این بازی را به سود ساسولو به ثمر رساند. 
اینتــر با ۳۹ امتیاز همچنان صدرنشــین ســری آ 
اســت. ساســولو ۳1 امتیازی شد و جای میلان را 

در رده ششم جدول گرفت.

 نخستین پیروزی پرگل 
رئال مادرید با زیدان

تیــم فوتبال رئال مادرید در نخســتین بــازی خود با 
ســرمربیگری زین الدین زیدان به مصاف دیپورتیوو 
لاکرونیا رفت و در شبی که ستاره ولزی این تیم هت 
تریک کــرد برابر حریف خود به بردی پرگل دســت 
یافت. تیم فوتبال رئال مادرید از ساعت 2۳ روز شنبه 
در ورزشــگاه ســانتیاگو برنابئو به مصــاف دیپورتیوو 
لاکرونیــا رفت و این تیم را در پایان با شکســت ۵ بر 

صفر بدرقه کرد. 
این نخســتین بازی رئال مادرید با هدایت زین الدین 
زیدان بود. نیمه اول این بازی با حساب 2 بر صفر به 
ســود رئالی ها خاتمه یافت. کریم بنزما در دقیقه 1۵ 
میان مدافعان حریف روی توپ اثر گذاشت تا دروازه 
لاکرونیا باز شــود. در دقیقــه 2۳ نیز گرث بیل روی 
ســانتر دنی کارواخال از راســت با ضربه سر گلزنی 
کرد. شــاگردان زیدان نیمــه دوم را هم قدرتمندانه 

پی گرفتند. 
در دقیقــه 4۹ بازی گرث بیل پــاس عرضی رونالدو 
از راســت را بــا یــک ضربــه بغــل پــا درون دروازه 
حریف جــای داد. این ســتاره ولــزی در دقیقه 6۳ 
نیــز با ضربه ســر گلزنی کرد تا با هت تریک، شــبی 
بیــاد ماندنی را برای خــود رقم بزنــد. در دقیقه ۹1 
 هــم کریــم بنزما گل دوم خــود و پنجــم رئالی ها را 

به ثمر رساند. 
رئال مادرید با این برد 40 امتیازی شد اما در رده سوم 
جدول رده بندی لالیگا باقی ماند. بارسلونا با 42 امتیاز 
صدرنشین است و اتلتیکو مادرید که یکشنبه شب در 
زمین سلتاویگو به میدان می رود با 41 امتیاز در مکان 

دوم جدول ایستاده است.

پیروزی دقیقه نودی  یونایتد
تیم فوتبال منچســتر یونایتد در دور ســوم رقابتهای 
جام حذفی باشگاه های انگلیس در آخرین لحظات 
از ســد شفیلد یونایتد عبور کرد. تیم فوتبال منچستر 
یونایتد شــنبه شــب در مرحله ســوم رقابتهای جام 
حذفی باشگاه های انگلیس در ورزشگاه اولدترافورد 
میزبــان شــفیلد یونایتــد بــود و در پایــان ایــن تیم 
 را بــا حســاب یک بــر صفر شکســت داد تــا راهی 

مرحله بعد شود. 
در این بازی که زیر بارش باران برگزار شــد شیاطین 
ســرخ با وجود در اختیار داشــتن همه ســتاره های 
خود تــا آخرین دقیقه بــازی نتوانســته بودند دروازه 
حریــف را بــاز کنند تا اینکه در دقیقــه ۹0 وین رونی 
از روی نقطــه پنالتی برای یونایتــد گلزنی کرد تا این 
 تیــم با دشــواری فراوان حریف خود را پشــت ســر

 بگذارد.

شروع مقتدرانه زیزو
زین الدیــن زیدان اولین حضور رســمی اش روی نیمکت 

رئــال را بــا یک پیــروزی پر گل پشت ســر گذاشــت. 
کهکشــانی های رئال که یکی از بزرگترین 

اسطوره های باشگاهشان را روی نیمکت 
می دیدنــد با پیروزی پر گل ۵-0 از ســد 

دیپورتیو گذشتند تا خیال همه کسانی 
که نگران شــروع زیزو در رئال بودند را 

راحت کنند.

بنای ناراضی
تداوم انتقادهای آقای خاص کشتی ایران

علی رغم اینکه گفته می شد مهرداد کفگشری از ترکیب تیم 
فوتبال پرسپولیس کنار گذاشته شده و برانکو ایوانکوویچ او 
را نمی خواهد، این مربی در گفت و گو با ایسنا ضمن رد این 
مضوع گفت: کفشــگری از تیم ما اخراج نشده و فقط در 
تمرین شرکت نکرد. او همچنین در نشست خبری اظهار 
کرد: از امــروز تمرین هایمان را آغاز می کنیم. متاســفانه 
اردوی ما در دوبی لغو شــده اســت و با توجــه به وضعیت 
غیر مترقبه ای که پیــش آمده، مجبوریم تمام برنامه های 
تمرینی قبل از بازی با ســپاهان را در تهران انجام دهیم. 
تمرین های ما در زمین شــماره 2 ورزشگاه آزادی و همین 
طور در ورزشــگاه درفشی فر انجام خواهد شد. همان طور 
که خبر دارید میلاد کمندانی و ســعید حیدریه در تیم ملی 
امید هستند. باید وضعیت بازیکنان مان را بدانیم تا ببینیم 
سر حال هســتند یا خیر. انتظار شوق و اراده قوی دارم که 
بازیکنانم آن را در تمرین ها داشــته باشــند. برانکو درباره 
عدم حضور احمد نوراللهی در تیم ملی امید تصریح کرد: 
نمی دانم به چه دلیلی نوراللهی به تیم امید دعوت نشــده 
است. هیچ کدام از ما او را منع نکردیم که به تیم امید نرود 
بلکــه او را مدام تشــویق می کردیم که در تیم امید باشــد. 
می دانیــم او از ابتدای فصل مشــکلات زیادی داشــت. 
از عمل جراحی کتف تا آســیب دیدگی کــه از ناحیه مچ پا 

داشــت. به همین خاطر در تعداد زیادی از بازی ها حضور 
نداشت. در بازی آخر مقابل استقلال خوزستان هم دو دل 
بودیم که آیا بازی اش بدهیم یا خیر چون یک هفته مصدوم 
بود. نوراللهــی عملا در دو تمرین قبل از بازی اســتقلال 
خوزستان حضور داشت و در اکثر تمرین هایمان مصدوم 
بود. حال چرا ســرمربی تیم ملی امید نام او را خط زده من 
دلیلش را نمی دانم. من باز هم می گویم نوراللهی مصدوم 
و چهــار روز در فیزیوتراپی بود و طی یک برنامه خاص جدا 
از ســایرین تمرین می کرد. متاسف هستم که در تیم امید 
نیست چون همه ما دوســت داریم در تیم ملی باشد و بعد 
از مدت زیادی تیم امید به المپیک صعود کند. وی درباره 
جذب بیرانونــد نیز گفت: هر کاری که باشــگاه تا به حال 
انجام داده با هماهنگی من بوده است. من گفته ام تا وقتی 
که کار قطعی نشده باشد، حاضر نیســتم اسم بازیکنی را 
بیاورم. به خاطر همین نه در مورد بیرانوند و نه در مورد کس 
دیگری نظــر نمی دهم. در مورد فروزان صحبت می شــد 
اما دیدید که به راه آهن رفت. به خاطر همین درباره اســم 
صحبت نمی کنیم تا زمانی که قطعی شده باشد. خواهش 
می کنم صحبت ما را درک کنید. برانکو درباره سوشا مکانی 
نیز گفت: او دروازه بان ماست و در تیم ملی بازی می کند. 
یک وضعیت خیلی بد برای باشگاه پیش آمده است اما نه 

فقط برای باشگاه که برای خود و خانواده اش وضعیت بدتر 
است. طبیعی است که ما اینجا تصمیم گیرنده نیستیم بلکه 
ارگان های ذی صلاح باید کار خودشان را انجام دهند. من 
نه تاثیری دارم و نه می توانــم صحبتی کنم. هم من و هم 
باشگاه تا جایی که در توان مان اســت در چارچوب قانون 
از سوشــا حمایت می کنیم. طبیعی است وقتی همه چیز 
شفاف باشد راحت تر می توانیم تصمیم بگیریم. هیچ کس 
مقصر نیســت مگر اینکه تقصیرش ثابت شــود. اما تکرار 
می کنم این اتفاق برای پرسپولیس و باشگاه یک اتفاق تلخ 
بود. برانکو درباره اینکه گزینه شما خارجی است یا ایرانی، 
گفت: گزینه ما یک دروازه بان خوب است چه ایرانی باشد 
چه خارجی چون دروازه بانان خوب با باشگاه هایشان تحت 
قرارداد هستند و خیلی سخت است الان دروازه بان خوب 
پیدا کنیــم. ما به طور یکجا درباره مســائل فکر می کنیم. 
الان نمی توانیم به طور قطعی حرفی بزنیم. ظرف چند روز 
آینده به صورت قطعی می تــوان صحبت کرد. ایران واقعا 
دروازه بانان خوبــی دارد؛ دروازه بانانی که از کیفیت بالایی 
برخوردارند. برای من جالب است که نسبت به گذشته که 
من در اینجا بودم، الان دروازه بانان خوبی در ایران هستند. 
در آن موقــع رحمتی و طالبی دروازه بانــان خوب بودند اما 

الان هر تیمی دروازه بان های خوبی در اختیار دارد.

برانکو: کفشگری اخراج نشده است

ورزش


